

6th August 2023

6 أغسطس 2023

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،،،

Sub: Signed Contract between Oman Oil Marketing S.A.O.G. and Salam Air S.A.O.C

الموضوع: اتفاقية بين شركة النفط العمانية للتسويق ش.م.ع وطيران السلام

Oman Oil Marketing Company SAOG ("Oman Oil") would like to announce that after further negotiations on certain commercial terms, OOMCO and Salam Air have signed a contract for OOMCO to supply Jet Fuel at Muscat International Airport and Sohar International Airport with 100% uplifted volume on 23rd July 2023, for the contract to be effective from 1st April 2023 until 31st March 2025.

يسر شركة النفط العمانية للتسويق ش.م.ع. ("نفت عمان") ان تعلن أنه بعد المزيد من المفاوضات حول شروط الاتفاقية , وقعت نفت عمان اتفاقية بتاريخ 23 يوليو 2023 مع طيران السلام لتزويدها بوقود الطائرات في مطارات مسقط الدولي و صحار الدولي بحجم مبيعات يمثل نسبة 100% من إجمالي حجم التوريد المطلوب ، ليكون شروط الاتفاقية ساريًا اعتبارًا من 1 أبريل 2023 حتى 31 مارس 2025.

The contract award reinforces OOMCO's leadership in the fuel marketing sector across the Sultanate in all kinds.

ويعزز إسناد هذا العقد قيادة شركة النفط العمانية للتسويق لقطاع تسويق الوقود في السلطنة بمختلف أنواعه.

We are pleased to extend our gratitude to Salam Air for the confidence vested in OOMCO and we affirm our constant support and continuity of our cooperation to contribute to supporting the growth and development of the aviation sector in the Sultanate.

كما نتوجه بالشكر الجزيل لطيران السلام على هذه الثقة. مؤكداً مساندتنا ودعمنا الدائمين، واستمرارية التعاون المشترك فيما بيننا من أجل المساهمة في دعم جهود نمو وتطور قطاع الطيران في السلطنة.

Regards,

مع خالص الشكر والتقدير،،،

Tarik Mohammed Al Junaidi

CEO



طارق بن محمد الجنيدى